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INTERPELACJA/ZAPYTANIE NR PK/VIli/13(99)/2023 

ws. ekranu przy Szkole Podstawowej Nr 1 

1185/2023 P 
ia 2023-06-19 

Stan _ faktyczny: Temat dotyczy ekranu przy Szkole Podstawowej Nr 1,będący 

zabezpieczeniem przed wtargnięciem/odgradzający od ulicy 3 Maja. Ekran stanowi jednak 

utrudnienie w widoczności dla samochodów wyjeżdżających z ulicy Królowej Jadwigi. 

Tematem zainteresowali się mieszkańcy Jarosławia. 

Pytania: 

Na podstawie 23 i 24 ustawy o samorządzie gminnym proszę o odpowiedzi na pytanie: 

Czy udałoby się zlikwidować ekran, a w miejsce zamontować łańcuchy odgradzające? 
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Radny Miasta Jarosławia


